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Interpelacja w sprawie zabezpieczenia Polski przed atakami 
hakerskimi

Szanowna Pani Premier!

Jak pokazują ostatnie miesiące cyberprzestępczość i ataki hakerskie to coraz większy problem 
na świecie. Ostatni cyberatak (27.06.2017) wirusa ransomware o nazwie Petya dotknął 
kilkudziesięciu krajów. Nie ominął on niestety także Polski. Konsekwencje takich ataków w 
czasach globalizacji i powszechnej informatyzacji mogą być ogromne i powodować nie tylko 
zamieszanie, ale także poważne skutki finansowe i gospodarcze. Dlatego niezwykle ważne jest 
właściwe zabezpieczanie systemów informatycznych i komputerów, zarówno tych 
wykorzystywanych w instytucjach państwowych, jak i przez wszelkie inne podmioty i osoby 
prywatne.

 

W związku z powyższym proszę Panią Premier o informacje:

Jak ocenia Pani premier zabezpieczenie polskich instytucji państwowych przed atakami 
hakerskimi?

Ile ataków hakerskich zanotowano w Polsce w ciągu ostatnich 2 lat?

Jak poważne były ich skutki?

Czy prowadzone są akcje informacyjne skierowane do firm, instytucji i prywatnych 
użytkowników na temat bezpieczeństwa w cyberprzestrzeni i ochrony przed atakami 
hakerskimi?


